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ZÁPIS 
 

z 4. jednání Zastupitelstva městské části Praha 7, 

které se konalo dne 29.05.2023 

 

Přítomni: 17.09 Mgr. Jan Čižinský, PhDr. Ing. arch. Lenka Burgerová, Ph.D., Ing. Kamil Vavřinec   

Mareš Ph.D., MgA. Hana Třeštíková, Mgr. Hana Šišková, Ing. Jakob Hurrle, Ph.D., 

Mgr. Jiří Knitl, Martin Tománek, Ing. Jiří Štěpán,  

Pavel Škarecký, RNDr. Pavel Řepa, Bc. Sylva Svobodová, PhDr. Miroslav  Kunštát, 

Ph.D., Ignác Okamura, Mgr. et Mgr. Vladan Brož, JUDr. Tomáš Vavřinec,  Mgr. Jiří 

Hejnic, Ing. Jan Ladin, Josef Neuberg, Radek Mikšík, Jana Machová, Mgr. Martin 

Suchánek, Bc. Ondřej Melena, Ing. arch. Matěj Čunát 

                  17:22 Pavel Vyhnánek, M.A 

 

Omluveni:       Pavel Zelenka, PhDr. Richard Biegel, Ph.D., Pavlína Lacková, Ing. Adam  

Kalous 

Přizváni:           

Předsedající:   Mgr. Jan Čižinský   

Ověřovatelé:   Bc. Ondřej Melena, Martin Tománek 

 

 Starosta Mgr. Jan Čižinský zahájil řádné jednání Z MČ P7 v 17.09 hodin.  

Číslo 

bodu 

Bod 

Komentář 
1.  Zahájení a schválení programu jednání Z MČ P7 

 Starosta Mgr. Jan Čižinský navrhl zařadit do programu 3 návrhy usnesení, které byly dodány po schválení řádného 

programu 

 

0160 - ke zveřejňování údajů o členech Výborů Zastupitelstva MČ Praha 7 a Komisí Rady MČ Praha 7 na webových 

           stránkách MČ Praha 7 

0161 - k požadavku Kontrolního výboru Zastupitelstva MČ Praha 7 na vyčlenění kancelářských prostor pro opoziční 

           členy Zastupitelstva MČ Praha 7 

Další bod - ke zvýšení počtu členů Finančního výboru Zastupitelstva MČ Praha 7 

 

Starosta Mgr. Jan Čižinský vznesl dotaz, zda jsou nějaké pozměňující návrhy k předloženému programu 

 

Paní Bromová, občanka P7 navrhla zařadit do programu - odvolání Františka Voseckého, předsedy Kulturní    

                                                                                              komise Rady MČ P7 za vulgární vyjadřování na  

                                                                                              veřejnosti a stanovení etických norem 

 

Paní Bromová, občanka P7 navrhuje vyřešení časového souběhu jednání Komisí a Výborů MČ P7, aby se nekonali 

ve stejnou dobu 

Starosta Mgr. Jan Čižinský souhlasí s paní Bromovou, občankou P7 a žádá předsedy Komisí a Výborů, aby se mezi 

sebou domluvili na časech jednání 

 

Starosta Mgr. Jan Čižinský nechal hlasovat o upraveném programu, doplněného o návrhy č. 0160, 0161 a ke zvýšení 

počtu členů Finančního výboru Zastupitelstva MČ Praha 7 

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 

Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka 

Typ dokumentu: Informace 

 

Hlasování: 23/0/0/2 

Pořadí bodu na programu: 1. 
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2.  Připomínky k zápisu z předešlého jednání Z MČ P7 

Bez připomínek 

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 

Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka 

Typ dokumentu: Informace 

 

 

Pořadí bodu na programu: 2. 

 
 

3.  Volba návrhového a volebního výboru 

Starosta Mgr. Jan Čižinský navrhl, aby návrhový výbor pracoval ve složení Mgr. et Mgr. Vladan Brož, Ing. Jiří 

Štěpán, RNDr. Pavel Řepa 

 

Předsedou návrhového výboru Z MČ P7 byl zvolen Mgr. et Mgr. Vladan Brož 

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 

Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka 

Typ dokumentu: Informace 

 

Hlasování: 23/0/0/2 

Pořadí bodu na programu: 3. 

 
 

4.  Dotazy a připomínky občanů 1 

Paní Bromová, občanka P7 se vyjadřuje k: 

1. Vulgarita předsedy Kulturní komise R MČ P7 Františka Voseckého na sociálních sítích k občanům 

2. Nejasnost při zapojení občanů při jednání Komisí a Výborů Z MČ P7 – zda se mohou občané vyjádřit 

k probíraným tématům, není to uvedeno v jednacím řádu Komisí a žádá, aby to tam uvedené bylo 

3. Zpřístupnění knihovny pro všechny občany P7 – dotaz, proč nebylo dovoleno použít internet a WC člověku 

bez domova, který je u nás veden, jako problematická osoba. Z vlastní zkušenosti si myslí, že problémový 

není. 

 

arch. Meisner, občan P7 se vyjadřuje k: 

1. Pan starosta přidal na FB video s tehdejším ředitelem p. Jansíkem, který vytýkal p. Neubergovi, že pobýval 

neoprávněně na pozemku ve vnitrobloku vedle MŠ, kdy za to dostal peněžitou pokutu, ale pan arch. 

Meisner si zjistil, že pozemek byl v té době ještě veřejný 

2. Park vedle bývalých Lázniček – dříve pro veřejnost dostupná cesta k WC, posléze se část parku 

zprivatizovala a celý park se oplotil, i přesto, že na Katastrálním úřadu je park zapsán jako veřejný.  Na to 

pan arch. Meisner v minulosti min. 2x upozornil místostarostu Ing. K. V. Mareše, Ph.D. a žádal o to, aby se 

park naprojektoval tak, aby byl veřejnosti opět dostupný. Dále si udělal vlastní propočet pro místostarostu 

Ing. K. V. Mareše, Ph.D. Jedná se o část parku, který je úředně pro veřejnost, ale který vědomě drží pro 

osobní využití pro majitele domu u parku, tudíž by tento majitel měl dostat taktéž finanční pokutu.  

Diskuse: Mgr. J. Čižinský, Ing. K. V. Mareš, Ph.D.  

 

Do zasedacího sálu přišel člen Z MČ P7 Pavel Vyhnánek, M.A. 

 

arch. Meisner, občan P7 reaguje na diskusi a objasňuje, že park je v horším stavu, než býval, a že by tam mělo být 

více zeleně 

Diskuse: Mgr. J. Čižinský  

 

Starosta Mgr. Jan Čižinský nechal hlasovat o 3. příspěvku paní Bromové, občanky P7 

Hlasování S: 21/0/0/4 

 

Paní Bromová, občanka P7 se dotazuje a žádá odpovědi: 

1. Vulgarita předsedy Kulturní komise R MČ P7 Františka Voseckého - jaké jsou reprezentativní nároky a co 

s tím případně budou dělat 

2. Zpřístupnění knihovny pro všechny občany P7 

Diskuse: Mgr. J. Čižinský  

 

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 

Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka 

Typ dokumentu: Informace 

 

 

Pořadí bodu na programu: 4. 
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5.  Dotazy a připomínky občanů 2 

Dotazy a připomínky občanů 2 byly projednány po 12. materiálu č. 0143 - k informaci o činnosti Kontrolního výboru 

Zastupitelstva MČ Praha 7 v období mezi 3. a 4. zasedáním Zastupitelstva MČ Praha 7 v roce 2023  

(č. usnesení 0047/23-Z) 

  

arch. Meisner, občan P7 se vyjadřuje k: 

1. Nezákonná stavební úprava v domě, kde bydlí arch. Meisner – v domě cca před 12 lety probíhala 

rekonstrukce domu a jednen z technických postupů byl nezákonný, následně byl poškozen dům tímto 

špatným technickým postupem, který starosta Mgr. Čižinský akceptoval 

Diskuse: Mgr. R. Špok, Mgr. J. Čižinský 

 

 

Paní Bromová, občanka P7 se dotazuje: 

1. Zda vulgarita předsedy Kulturní komise R MČ P7 Františka Voseckého je akceptovatelná 

2. Komunikace na sociálních sítí – na kterém profilu může komunikovat se starostou Mgr. J. Čižinským 

3. Výdejní místa potravinové banky – kde jsou momentálně výdejní místa potravinové banky 

Diskuse: Mgr. J. Čižinský, p. Bromová – občanka P7 

 

 

Člen Zastupitelstva Z MČ P7 Mgr. Jiří Hejnic se dotazuje za občany, kteří se nemohli dostavit osobně: 

1. Parkování – kdy se bude aktualizovat strategie parkování 

2. Ulice Veverkova 10 – před 3 lety se dotazoval, zda by se tento objekt mohl dočasně využít na garážová 

stání, rád by se dozvěděl v jakém stavu je teď a k čemu je využíván a žádá tyto posudky k nahlédnutí 

3. Zrušení sběrného dvora za Libeňským mostem – dává námět, zda by bylo možné dát kontejner na suť 

v určitou hodinu do dvora v Sedmé ubytovací, s.r.o. 

Diskuse: Mgr. J. Knitl, Ing. K. V. Mareš, Ph.D., Mgr. J. Čižinský, Mgr. H. Šišková, Mgr. J. Hejnic 

 

arch. Meisner, občan P7 žádá o výkresy ZŠ Plamínkové pro případné posouzení do budoucna 

 

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 

Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka 

Typ dokumentu: Informace 

 

 

Pořadí bodu na programu: 5. 

 
 

6. 0041/23-Z k volbě přísedících Obvodního soudu pro Prahu 7 

Předložil starosta Mgr. Jan Čižinský  

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 

Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka 

Typ dokumentu: Usnesení 

Hlasování: 25/0/0/0 

Usnesení bylo Schváleno 

Pořadí bodu na programu: 6. 

 
 

7. 0042/23-Z k bezúplatnému převodu hmotného majetku MČ Praha 7 do majetku příspěvkové organizace 

Fakultní základní školy PedF UK a Mateřské školy U Studánky na základě návrhu Likvidační komise Rady 

MČ Praha 7 

Předložil tajemník Ú MČ P7 Mgr. Radomír Špok  

Předkladatel: TAJ Mgr. Radomír Špok 

Zpracoval: Odbor informačních technologií 

Typ dokumentu: Usnesení 

Hlasování: 24/0/0/1 

Usnesení bylo Schváleno 

Pořadí bodu na programu: 7. 

 
 

8. 0045/23-Z ke smlouvě o smlouvě budoucí darovací v návaznosti na záměr vybudování nové přístupové cesty 

(dlážděného chodníku) k objektu Dukelských hrdinů 848/17 přes pozemek MČ Praha 7 parc. č. 2074/1, v k.ú. 

Holešovice, park mezi ulicemi Dukelských hrdinů / Skalecká / Kostelní 

Předložil místostarosta Ing. Kamil Vavřinec Mareš, Ph.D. 

Diskuze: arch. Meisner – občan P7, Ing. K. V. Mareš, Ph.D. 

 

Ze zastupitelského sálu odešli členové Z MČ P7 Mgr. Jiří Knitl, M.A., Ignác Okamura, Jana Machová 
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Starosta Mgr. Jan Čižinský nechal hlasovat o 3. příspěvku arch. Meisnera, občana P7 

Hlasování S: 21/1/0/3 

 

Do zastupitelského sálu přišli členové Z MČ P7 Mgr. Jiří Knitl, M.A., Ignác Okamura, Jana Machová 

Předkladatel: MISTA Ing. Kamil Vavřinec Mareš, 

Ph.D. 

Zpracoval: Odbor majetku 

Typ dokumentu: Usnesení 

 

Hlasování: 22/0/2/1 

Usnesení bylo Schváleno 

Pořadí bodu na programu: 8. 

 
 

9. 0043/23-Z k darovací smlouvě mezi MČ Praha 7 a Bratrskou školou - církevní základní školou, se sídlem 

Rajská 300/3, 170 00 Praha 7 - Holešovice, IČO: 48546119, na finanční dar ve výši 229 000 Kč na zabezpečení 

vzdělávání pro 55 dětí s trvalým pobytem v Praze 7 ve školním roce 2022/2023  

Předložila místostarostka Mgr. Hana Šišková 

Předkladatel: RAD Mgr. Hana Šišková 

Zpracoval: Odbor vzdělávání a projektového 

řízení 

Typ dokumentu: Usnesení 

 

Hlasování: 24/0/1/0 

Usnesení bylo Schváleno 

Pořadí bodu na programu: 9. 

 
 

10. 0046/23-Z informace k výsledkům hospodaření a účetní závěrce společnosti 7U s.r.o. za rok 2022, včetně 

rozdělení zisku a záměru nákupu nového valníkuPředlo 

Předložil místostarosta Ing. Kamil Vavřinec Mareš, Ph.D. 

Diskuze: p. Bromová – občanka P7, Ing. K. V. Mareš, Ph.D., Mgr. J. Čižinský 

 

Ze zastupitelského sálu odešel člen Z MČ P7 Bc. Ondřej Melena 

Předkladatel: MISTA Ing. Kamil Vavřinec Mareš, 

Ph.D. 

Zpracoval: Odbor majetku 

Typ dokumentu: Usnesení 

Hlasování: 23/0/0/2 

Usnesení bylo Schváleno 

Pořadí bodu na programu: 10. 

 
 

11. 0044/23-Z k informaci o činnosti Rady MČ Praha 7 a plnění úkolů uložených Radě MČ Praha 7 

Zastupitelstvem MČ Praha 7 v období mezi 3. a 4. jednáním Zastupitelstva MČ Praha 7 v roce 2023  

Předložil starosta Mgr. Jan Čižinský 

 

Do zastupitelského sálu přišel člen Z MČ P7 Bc. Ondřej Melena 

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 

Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka 

Typ dokumentu: Usnesení 

Hlasování: 23/0/0/2 

Usnesení bylo Schváleno 

Pořadí bodu na programu: 11. 

 
 

12. 0047/23-Z k informaci o činnosti Kontrolního výboru Zastupitelstva MČ Praha 7 v období mezi 3. a 4. 

zasedáním Zastupitelstva MČ Praha 7 v roce 2023 

Předložil předseda Kontrolního výboru Z MČ P7 Bc. Ondřej Melena 

Diskuze: p. Bromová – občanka P7, Mgr. J. Čižinský 

Předkladatel: Bc. Ondřej Melena 

Zpracoval: Kontrolní výbor 

Typ dokumentu: Usnesení 

Hlasování: 22/0/1/2 

Usnesení bylo Schváleno 

Pořadí bodu na programu: 12. 

 
 

13. 0048/23-Z k informaci o činnosti Finančního výboru Zastupitelstva MČ Praha 7 v období mezi 3. a 4. 

zasedáním Zastupitelstva MČ Praha 7 v roce 2023 

Předložila předsedkyně Finančního výboru Z MČ P7 Jana Machová 

Předkladatel: Jana Machová 

Zpracoval: Finanční výbor 

Typ dokumentu: Usnesení 

Hlasování: 23/0/0/2 

Usnesení bylo Schváleno 

Pořadí bodu na programu: 13. 
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14. 0049/23-Z k informaci o činnosti Výboru pro vzdělávání, sociální politiku a zdravotnictví Zastupitelstva MČ 

Praha 7 v období mezi 3. a 4. zasedáním Zastupitelstva MČ Praha 7 v roce 2023 

Předložila předsedkyně Výboru pro vzdělání, sociální politiku a zdravotnictví Z MČ P7 Bc. Sylva Svobodová 

Diskuze: p. Bromová – občanka P7, Bc. S. Svobodová, Mgr. J. Čižinský 

Předkladatel: Sylva Svobodová 

Zpracoval: Výbor pro VSZ 

Typ dokumentu: Usnesení 

Hlasování: 24/0/0/1 

Usnesení bylo Schváleno 

Pořadí bodu na programu: 14. 

 
 

15. 0050/23-Z ke zveřejňování údajů o členech Výborů Zastupitelstva MČ Praha 7 a Komisí Rady MČ Praha 7 na 

webových stránkách MČ Praha 7 

Předložil předseda Kontrolního výboru Z MČ P7 Bc. Ondřej Melena 

 

Předseda návrhového výboru Mgr. Et. Mgr. Vladan Brož přednesl protinávrh starosty Mgr. Jana Čižinského: I. 

V rámci otevřené a transparentní radnice, aby u všech členů Výborů Zastupitelstva MČ P7 a Komisí Rady MČ Praha 

7, je-li to možné a pokud s tím dotčený člen souhlasí, aby byly na webových stránkách MČ Praha 7 

Diskuze: Mgr. J. Čižinský, Mgr. et Mgr. V. Brož, Mgr. R. Špok, M. Tománek, Bc. O. Melena, Ing. J. Hurrle, Ph.D., 

Mgr. J. Hejnic, Ing. arch. M. Čunát 

 

Tajemník Ú MČ P7 Mgr. Radomír Špok a člen Z MČ P7 Mgr. Et. Mgr. Vladan Brož, doporučují upravit protinávrh 

v souvislosti se zaměstnanci. 

Starosta Mgr. Jan Čižinský tuto úpravu akceptoval.  

 

Ze zastupitelského sálu odešla členka Z MČ P7 Bc. Sylva Svobodová 

 

Předseda návrhového výboru Mgr. Et. Mgr. Vladan Brož přednesl upravený protinávrh: 

v rámci otevřené a transparentní radnice, aby u všech členů Výborů Zastupitelstva MČ Praha 7 a Komisí Rady MČ 

Praha 7 s výjimkou zaměstnanců Úřadu MČ Praha 7 a pokud to lze a pokud s tím dotčený člen souhlasí, byly na 

webových stránkách MČ Praha 7 zveřejněny se jmény i tyto údaje: 

 

Člen Z MČ P7 Bc. Ondřej Melena tento protinávrh akceptoval a nechal upravit v předloženém návrhu usnesení text 

takto: 

V bodě I. schvaluje 

1. v rámci otevřené a transparentní radnice, aby u všech členů Výborů Zastupitelstva MČ Praha 7 a Komisí Rady MČ 

    Praha 7 s výjimkou zaměstnanců Úřadu MČ Praha 7 a pokud to lze a pokud s tím dotčený člen souhlasí, byly na 

    webových stránkách MČ Praha 7 zveřejněny se jmény i tyto údaje: politická příslušnost, členství v Zastupitelstvu  

    MČ Praha 7, v případě, že člen Výboru nebo Komise je nominován jako odborník, tak za jakou politickou stranu  

    Zastupitelstva MČ Praha 7 byl nominován 

 

Starosta Mgr. Jan Čižinský nechal hlasovat o takto upraveném návrhu usnesení                                             

Předkladatel: Bc. Ondřej Melena 

Zpracoval: Česká pirátská strana 

Typ dokumentu: Usnesení 

Hlasování: 23/0/1/1 

Usnesení bylo Schváleno 

Pořadí bodu na programu: 15. 

 
 

16. 0051/23-Z k požadavku Kontrolního výboru Zastupitelstva MČ Praha 7 na vyčlenění kancelářských prostor 

pro opoziční členy Zastupitelstva MČ Praha 7 

Předložil předseda Kontrolního výboru Z MČ P7 Bc. Ondřej Melena 

Diskuse: Mgr. R. Špok, Ing. J. Ladin, Mgr. J. Hejnic, Mgr. J. Knitl, Ing. K. V. Mareš, Ph.D. 

 

Starosta Mgr. Jan Čižinský nechal hlasovat o 3. příspěvku Mgr. R. Špoka 

Hlasování S: 20/0/0/5 

 

Ze zasedacího sálu odešel radní Ing. Jakob Hurrle, Ph.D. 

Předkladatel: Bc. Ondřej Melena 

Zpracoval: Kontrolní výbor 

Hlasování: 22/0/0/3 

Usnesení bylo Schváleno 
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Typ dokumentu: Usnesení Pořadí bodu na programu: 16. 

 
 

17. 0052/23-Z ke zvýšení počtu členů Finančního výboru Zastupitelstva MČ Praha 7 

Předložil starosta Mgr. Jan Čižinský 

 

Návrh usnesení byl rozdán předsedům klubu v průběhu konání Z MČ P7. Novým členem byl navržen Pavel Tauer. 

 

Starosta Mgr. Jan Čižinský žádá předsedy klubů o zvážení a zaslání předloženého návrhu ke jmenování sedmého 

člena Finančního výboru Z MČ Praha 7 

Diskuze: J. Neuberg, J. Machová 

 

Člen Z MČ P7 Josef Neuberg uvádí, že hlasoval PRO 

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 

Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka 

Typ dokumentu: Usnesení 

Hlasování: 24/0/0/1 

Usnesení bylo Schváleno 

Pořadí bodu na programu: 17. 

 
 

18.  R ů z n é 

Člen Z MČ P7 JUDr. Tomáš Vavřinec se opětovně dotazuje: 

1. Kolik filmových natáčení se uskutečnilo na území Prahy 7 od roku 2020 do současnosti a jaká za ně byla 

vybrána částka. Žádá o předložení formou návrhu informace na Z MČ P7. 

2. Informační materiál, jak bude vypadat zeleň a sadové úpravy u Památníku Ticha 

Dále se JUDr. Tomáš Vavřinec dotazuje na přechod pro chodce v ulici mezi nábř. Kpt. Jaroše a Bubenském nábř.. 

Diskuse: Mgr. J. Čižinský, PhDr. Ing. arch. L. Burgerová, Ph.D., JUDr. T. Vavřinec, J. Neuberg 

 

Předseda Kontrolního výboru Z MČ P7 Bc. Ondřej Melena žádá, aby všem členům Z MČ P7 byly zasílány pozvánky 

na všechny akce organizované MČ P7  

Diskuse: Mgr. J. Čižinský, MgA. H. Třeštíková, J. Machová 

 

arch. Meisner, občan P7 žádá PhDr. Ing. arch. Lenku Burgerovou, Ph.D., aby byly přidány na webové stránky MČ 

P7 další studie ohledně lávky Holešovice – Karlín, které byly zadány arch. Zímovi  

 

Člen Z MČ P7 Ing. Jan Ladin má prosbu na tajemníka Ú MČ P7 Mgr. Radomíra Špoka, aby se podíval do systému 

Marbes/USNESENÍ, kde existuje nastavení časů a materiálů pro Komise a Výbory MČ P7. Předpokládá, že tento 

systém využívá MČ P7. 

Diskuse: Mgr. R. Špok, Ing. J. Ladin 

 

Vedení jednání Z MČ P7 převzala místostarostka PhD. Ing. arch. Lenka Burgerová, Ph.D. 

 

Paní Bromová, občanka P7 se opět dotazuje: 

1. Zpřístupnění knihovny pro všechny občany P7 

2. Zda je akceptovatelné vulgární jednání s občany od předsedy Kulturní komise R MČ P7 Františka 

Voseckého 

3. Potravinová banka – zda se MČ P7 chystá ke spolupráci s MPSV a potravinovou bankou ohledně výdejen 

4. Jednání Komisí a Výborů MČ P7- zapojení občanů P7 

5. Veřejná komunikace se starostou Mgr. Janem Čižinským - na který profil se mohou občané P7 dotazovat 

Dále se paní Bromová dotazuje z jakého fondu je čerpáno občerstvení na Z MČ P7 a proč to není také pro občany, 

nebo proč jim nebylo nabídnuto 

 

Vedení jednání Z MČ Praha 7 převzal starosta Mgr. Jan Čižinský 

 

Diskuse: Ing. J. Hurrle, Ph.D., Mgr. J. Čižinský 

 

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 

Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka 

Typ dokumentu: Informace 

 

 

Pořadí bodu na programu: 18. 

 
 



  ZÁPIS z 4 jednání Zastupitelstva  městské části Praha 7, které se konalo dne 29.05.2023   7 z 7 

19.  Závěr 

  

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 

Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka 

Typ dokumentu: Informace 

 

 

Pořadí bodu na programu: 19. 

 
 

Starosta Mgr. Jan Čižinský ukončil řádné jednání Z MČ P7 v 19.40 hodin.  

Přílohy: Hlasování 

______________________________________ 

Mgr. Jan Čižinský 

 

 

Ověřovatelé:  

 

 

_____________________________                                   _____________________________ 

            Bc. Ondřej Melena                                                                      Martin Tománek 

 

 

Zapisovatelé:  

 

           Andrea Dančová – zápis           Jiřina Ullrichová – usnesení 

           Klára Šikýřová – hlasovací zařízení 


